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BESLUITENLIJST van de openbare raadsvergadering van de gemeente Heerenveen,
 gehouden op maandag 27 november 2017 (20.00-20.30 uur) 

 
 
Voorzitter: de heer T.J. van der Zwan, burgemeester 5 
Griffier: mevrouw W.J.M.A. Jansen 

 
 
Aanwezig: 
PvdA: mevrouw E. Bijlsma, de heer J. Meijer, de heer W. Mulder, de heer R.T. Offringa, 10 

de heer A. Ouahim, de heer W.M. Stalenburg, mevrouw E. van der Ven-de Vos 
CDA: de heer J. Abma, de heer B. Hoekstra, mevrouw A.F. Reitsma, mevrouw H.T. Rinkes 

VVD: mevrouw Z. van Brussel-Wiebenga, de heer J. van Veen, de heer T.A. Waterlander, 
de heer F.P. de Wit 

GBH: de heer E.J. Bokhorst, de heer M.A. van der Ven 15 
D66: de heer P.T.W. van der Mark, de heer J.F.M. Koekkoek, de heer P. Ramautarsing 
FNP: de heer A. Eijer, de heer P. Hooijsma, mevrouw M. Terpstra 

CU: mevrouw C. de Heij-Nap, de heer A.R. Leijendekker 
GL: mevrouw G. Rozema 

HL: de heer T.J.G. Tuithof 20 
 
 
Afwezig: de heer B. Brouwer (GBH), de heer Van der Woude (READ) 
 
Verder aanwezig: van het college de wethouders mevrouw Van der Laan en de heren Broekhuizen 25 
en Siebenga 

 
 
 
Deze vergadering is te beluisteren en te bekijken via de webcast: 30 
 (of www.gemeenteraadheerenveen.frl  ‘live en opgenomen uitzendingen’) 

 

 
 
 35 
1. Opening 
Eventuele hoofdelijke stemming zal beginnen bij mevrouw Terpstra (FNP).  
 

2. Vaststelling van de agenda 
De agenda wordt vastgesteld. 40 
 
3. Mondelinge vragen 
 
FNP (Eijer): Parkearproblemen Leppehiem  
1. Binne de problemen mei it parkearren rûnom Leppehiem bekend by it kolleezje? 45 
2. Wat is de oarsaak fan dizze problemen? 

3. Wa is ferantwurdlik foar dit parkearprobleem?  
4. Hoe sil it kolleezje omgean mei de klachten fan de bewenners? 
Der spilet mear:  
1. Ha de bewenners  rûnom Leppehiem yn it ferline  kontakt socht mei it kolleezje en of amtners fan 50 

ús gemeente? 
2. Wat is der doe besprutsen en wie der in lid fan it kolleezje by dit petear? 

3. Hat it kolleezje ek in idee wêr’t  de opmerking dat it kolleezje net mei inkelde bewenners prate 
wol wei komt?  

Wethouder Siebenga beantwoordt deze vragen. 55 
 
GBH (Van der Ven): De Spil 
Vraag participanten vereniging De Spil: Hoe zorgt de gemeente ervoor dat de MFA in stand blijft? 

Een MFA waarin naast scholen, kinderopvang, Talant en Meriant plaats is voor een wijkruimte voor 
wijkactiviteiten en gezondheidszorg in de wijk.  60 
Heeft de participanten vereniging van De Spil al antwoord gekregen op deze vraag? 

Wethouder Broekhuizen beantwoordt deze vraag. 
 
CDA (Rinkes): Winning gas Vermilion Langezwaag, put 3 
Ontwerp-besluit minister om in te stemmen met het winningsplan van Vermilion (put drie 65 
Langezwaag). Het SODM trekt de opgelegde dwangsom aan Vermilion in. 
1. Kan het college aangeven waarom het verrast is door deze besluitvorming?  
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2. Welke volgende stappen zou u willen dan wel kunnen zetten in de richting van SODM, ministerie 
en/of Vermillion? 

3. Hoe ziet het college de communicatie aan bewoners in het winningsgebied van put 3 voor zich en 
welke rol neemt het college daarbij in? 

Wethouder Siebenga beantwoordt deze vraag. 5 
 

VVD (Waterlander): Dekkingsplan 2.0 
De VVD fractie vindt dat we voor de veiligheid van onze inwoners er alles aan moeten om de 2e 
tankautospuit te behouden totdat overduidelijk is aangetoond is dat deze vanwege het goed 
functioneren van de netwerk niet nodig is! Met dit doel overweegt de VVD een klacht tegen het 10 
dekkingsplan van de veiligheidsregio in te dienen bij de inspectie van Veiligheid en Justitie. In de 
commissie AZ van as 7 december willen we dit onderwerp agenderen en uw steun vragen. 

De VVD heeft de volgende vragen aan het college. 
1. Wat is de opvatting van het college naar aanleiding van de reactienota van de veiligheidsregio? 
2. Wat zijn de mogelijkheden in beroep tegen het besluit van de Veiligheidsregio? 15 
3. De VBV stelt dat veiligheidsnormen worden overschreden, overweegt het college (extern) 

onderzoek naar de veiligheidssituatie in Heerenveen te doen? Zo ja door wie? Zo nee, waarom 

niet? 
4. Welke mogelijkheden ziet u nog meer om de 2e tankautospuit te behouden? 

5. De VVD wil graag de antwoorden op de vragen van de VBV in de commissie AZ betrekken bij de 20 
discussie, wat kunt u doen om zodat de commissieleden over de antwoorden kunnen beschikken? 

Portefeuillehouder Van der Zwan beantwoordt de vragen. 
 
4a. Besluitenlijst 16 oktober 2017 
4b. Besluitenlijst 9 november 2017 25 
De besluitenlijsten wordt vastgesteld. 

 
5. Lijst ingekomen stukken 
De lijst ingekomen stukken wordt gewijzigd vastgesteld. Op verzoek van CU en FNP wordt een 
aantal brieven op de agenda van een raadscommissie gezet. 30 
 

6. Verklaring van geen bedenkingen Van Helomalaan 2 Heerenveen  

D66 legt een stemverklaring af. 
 
De raad besluit: 35 
Een verklaring van geen bedenkingen af te geven voor het realiseren van parkeervoorzieningen op 
het perceel van Helomalaan 2 Heerenveen. 
 
7. Rapport Rekenkamercommissie Samen thuis?  

De raad besluit: 40 
1. De conclusies en aanbevelingen uit het algemene deel van het rapport te onderschrijven; 
2. De conclusies en aanbevelingen uit het Heerenveense deel te bekrachtigen. 
 
Afgesproken wordt om het rapport te bespreken in de bijeenkomst over sturing in sociaal domein en 
het resultaat van die bijeenkomst over te dragen aan de nieuwe raadsleden/nieuwe raad na de 45 
verkiezingen in maart 2018. 

 
8. Investeringskrediet uitvoeringsplan Kostverloren 
De raad besluit: 
1. Een extra investeringskrediet van € 55.000 beschikbaar te stellen voor een uitvoeringsplan voor 50 

het aanbrengen van een deklaag op voormalige stortplaats Kostverloren; 
2. Een bedrag van € 26.000 aan lasten uit te zetten, op basis van de systematiek van de 

gemeentelijke Grondbank. 
 
9. Beheersverordening Haskerdijken-Nieuwebrug 55 
De raad besluit: 
1. De beheersverordening ‘Haskerdijken-Nieuwebrug’ met planidentificatie 

NL.IMRO.0074.BHVhaskerdnwebrug-VG01, conform de artikelen 1.2.1 tot en met 1.2.5 Bro in 
elektronische vorm vastgelegd, vast te stellen; 

2. aan te geven dat bij deze beheersverordening als de ondergrond behoort de Grootschalige 60 
Basiskaart Nederland (GBKN) zoals bestaand ten tijde van de vaststelling en zoals kenbaar uit 

het elektronisch bestand o_NL.IMRO.0074.BHVhaskerdnwebrug-VG01. 
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10. Beheersverordening Kanaal-Oost e.o. 
De raad besluit: 

1. De beheersverordening ‘Kanaal-Oost e.o.’ met planidentificatie NL.IMRO.0074.BHVkanaalOostHV-
VG01, conform de artikelen 1.2.1 tot en met 1.2.5 Bro in elektronische vorm vastgelegd, vast te 
stellen; 5 

2. aan te geven dat bij deze beheersverordening als de ondergrond behoort de Grootschalige 

Basiskaart Nederland (GBKN) zoals bestaand ten tijde van de vaststelling en zoals kenbaar uit 
het elektronisch bestand o_NL.IMRO.0074.BHVkanaalOostHV-VG01. 

 
11.  Zienswijze begrotingswijziging GR SW Fryslân 10 
De raad besluit: 
1. De zienswijze ten aanzien van de begrotingswijziging 2017-1 GR SW Fryslân zoals verwoord in de 

brief vast te stellen. 
2. De zienswijze aan het algemeen bestuur van de GR SW Fryslân te versturen. 
 15 
12. Sluiting 
 

 
 

Aldus vastgesteld in de openbare raadsvergadering van 18 december 2017. 20 
 
de griffier, de voorzitter, 
 
 
 25 
mevrouw W.J.M.A. Jansen de heer T.J. van der Zwan 

 
 


